
Засідання учасників АТО
Учасники АТО/ООС разом із міським головою Юрієм 

Фомічевим, керівниками відділів та управлінь Славутицької 
міської ради зібралися в Офісі підтримки громадських 
ініціатив, аби обговорити питання будівництва пам’ятного 
знаку Героям України, пільгового проїзду, монетаризації 
пільг, виділення земельних ділянок та вирішення квартир
них питань.

До речі, на відміну від інших міст, 
на останній сесії Славутицької 
міської ради своїм рішенням депу
тати виділили 260 тис. грн на при
дбання квартири для сім ’ї учасника 
АТО. У ході зустрічі визначена низка

питань, про вирішення яких буде 
прозвітовано відповідальними на 
наступній зустрічі, що запланована 
на 30 листопада.
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